
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ  

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-245 

Delnice, 30. rujna 2016. godine 

 

 

Z A P I S N I K 

s 245. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 30. rujna 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica JUO, 

Zrinka Ružić, službenica Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka  za 

komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ 

d.o.o., Alen Udovič, direktor GSC Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Nikolina 

Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Tihana 

Ljubojević, pedagogica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Ivica Knežević, Indira Rački Joskić, Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici 

prisustvuje Zrinka Ružić, Petar Hrg, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje Tihana 

Ljubojević, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić, Dragann Abramović, 

Mirna Janeš. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ZRINKA RUŽIĆ 

- Pripreme za sjednicu Odbora za financije i sjednicu Gradskog vijeća. 

- Ažuriraju se podaci za gradske poreze. 

- Izrada kvartalnog izvješća o zaduživanja koje se šalje Ministarstvu financija. 

- Završavaju se knjiženja faktura u likvidaturi za 8. mjesec i izvodi u financijama radi izrade 

devetomjesečnog financijskog izvješća. 

- Ovjera računa i usklađenje kartica s poslovnim partnerima. 

- Nakon rebalansa počet će se s preknjižavanjem stavki u likvidaturi i financijama na 

novootvorene pozicije u proračunu. 

- Uplaćene su pomoći za hitne i povremene intervencije i pomoći za troškove stanovanja. 

- Izrada i provođenje kompenzacija (komunalna naknada i porez na tvrtku). 

- Aktivnosti vezane uz EU projekte. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- S pročelnicom i gospodinom iz HABORA izvršen je pregled radova izvedenih na šetalištu I. G. 

Kovačića. Pregledan je troškovnik, fotografirana je Supilova ulica, Trg 138. brigade, Prolaz HŠ 

te dio Ulice A. Starčevića za novi program koji je napravljen po rebalansu za rekonstrukciju iz 

kredita HABORA. 

- Ucrtavanje cesta. 

- S izvođačem radova obiđen je teren gdje se izvode radovi na cesti oko Doma zdravlja. 

Dogovorene su određene stvari, prekrojen je troškovnik kako bi se čim više radova moglo 

napraviti i kako bi sve bilo čim bolje. Pripremljeni su i ugovori za izvođenje radova, a danas 

očekujemo pisano očitovanje Županije da su u rebalansu proračuna prihvatili financiranje tih 

dviju stavki. 



- Održavanje nerazvrstanih cesta – održano je otvaranje ponuda, pregled i ocjena ponuda, 

preostaje izvršiti ispravak računske greške kod jednog ponuditelja. Slijedi prijedlog odluke 

gradonačelnika koji bi trebao Gradskom vijeću predložiti najpovoljnijeg ponuditelja za 

održavanje nerazvrstanih cesta od 2016-2002. godine. 

- Otvoren je program za Trg 138. brigade, Prolaz HŠ i Ulicu A. Starčevića, radilo se na usklađenju 

troškovnika, ispravljene su neke sitnice nakon čega treba krenuti u postupak bagatelne nabave 

i to Odsjek za komunalne djelatnosti prema HABORU, a Odsjek za financije prema 

Ministarstvu. Postupak će se voditi paralelno kako bi se čim prije krenulo s radovima. 

- Odbor za komunalnu djelatnost je održan u srijedu, obrazlagali smo točke dnevnog reda koje se 

odnose na Odsjek za komunalni sustav. 

- U četvrtak je održana sjednica Gradskog vijeća na kojoj smo prisustvovali. 

- Naručen je energetski certifikat za stan u Lujzinskoj 43, treba donijeti odluku da li se prodaje 

ili ne. Da bi se prodao mora imati energetski certifikat. 

- U nedjelju će biti objavljen javni natječaj za zakup poslovnog prostora u Brodu na Kupi. 

- Napravljena je izmjena odluke o cijeni zemljišta. Odluka je usklađena sa zakonskim odredbama. 

- Suglasnosti za prodaju iz vozila. 

- Izmjena odluke o zakupu javnih površina je u tijeku. 

- Zamjenica gradonačelnika zamolila je da se barem djelomično sanira (zatrpa) rupa koja je 

nastala u Velikoj Lešnici zbog klizišta. Odsjek za komunalne poslove otići će na teren i vidjeti 

što se može napraviti, najvjerojatnije zatrpavanje tamponom. Krenulo se za zahtjevom za 

sanaciju prema DUUDI-ju jer se radi o državnom zemljištu ali njihova reakcija je bila da nam 

dozvoljavaju sanaciju klizišta. 

 

NIKOLA MUVRIN 

- Intenzivira se košnja pogotovo po grobljima, pokošeno je groblje u Zamostu, Kuželju, Turkima, 

Hrvatskom i Razlogama. 

- Košnja javnih površina i delničkog polja koje je dovršeno. U buduće bi polje trebalo malčirati 

jer sve što se pokosi nije za korištenje jer se radi o kupiništima, maliništima.  Ne može se niti 

balirati kako bi koristio za prehranu. 

- Nasipane su staze u Parku kralja Tomislava. 

- U planu je izrada grobnih mjesta u Delnicama. 

- Na inicijativu gradonačelnika postavljene su kante za smeće na Šetalištu I. G. Kovačića. 

- Započeo je popravak zida na delničkom groblju, a za suhozid u Turkima zatražena je ponuda. 

- Redovno održavanje čistoće grada, pražnjenje kanti za otpatke. 

- Dežurstvo kroz dane vikenda. U subotu Antifašisti održavaju Skupštinu u Radničkom domu. 

- Pročelnica i zamjenica gradonačelnika zatražile su da se hitno intervenira prema Hrvatskim 

šumama radi rušenja stabala koje je zahvatio potkornjak. 

- Nikolina Muhvić zamolila je direktora da upozori djelatnike koji kose na grobljima da pripaze, 

da zaštite grobove jer dolazi do oštećenja mramora a pijesak postane zelen. Direktor navodi da 

djelatnici koriste tzv. puhalicu, da imaju zaštitnu plastiku da zaštite grob koliko god mogu. No, 

Zamost je staro groblje, smješteno na nizbrdici, iskrižani su spomenici i teško ga je održavati.  

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Vrtić je posjetila sanitarna inspektorica vezano uz proširenje čajne kuhinje na prostor zbornice. 

Zamjenica gradonačelnika zamolila je pročelnicu da vidi što je sve potrebno da bi se ti radovi 

učinili. Naime, od 1. 1. 2017. godine Osnovna škola planira ići u jednosmjenski rad i u tom 

slučaju njihova kuhinja nema kapaciteta kuhati i za vrtić (tim više što se vrtić proširio, ima više 

djece i poslužuju se dnevno 4 obroka), te je u planu da bi se vrtićka čajna kuhinja proširila na 

zbornicu i postala prava kuhinja. Gordana Piskač navodi da moraju biti svjesni uvjeta koje 

moraju zadovoljiti – inspekcije, protupožarac …  i treba vidjeti njihove posebne uvjete. 

Svojevremeno, kad se radio projekt proširenja vrtića bilo je toliko zahtjeva po pitanju kuhinje 

da je ona, na kraju, bila smještena u podrum, ali to je onda iziskivalo liftove i svašta drugo da 

bi se na kraju odustalo od projekta.  

- Sjednica upravnog vijeća koje se trebalo održati u srijedu odgođena je za početak idućeg tjedna. 

- Na sjednici Gradskog vijeća prisustvovala je gospođa Tanja Jakovac. 



- Roditeljski sastanak sa skupinom „Bubamarci“. 

- Izrada jelovnika za jesen. 

 

 

ALEN UDOVIČ 

- U tijeku je nabava za montažne tribine i semafor za klizalište koja završava idući tjedan.  

- Završili smo pripremu pomoćnog nogometnog igrališta (liniranje, mreže) i ono je u funkciji 

čime su zaokruženi svi sportski objekti koje imamo na upravljanju u Delnicama. 

- Redovne aktivnosti u Delnicama. 

- U srijedu je održana sjednica NO. 

- Na Platku se odvija košnja što je  popriličan zahvat pred svaku zimu kad se s ljetne ide na zimsku 

sezonu. Skidaju se sportski sadržaji koji se pohranjuju u Delnicama i vrše se pripreme za početak 

rada žičare u zimskom periodu. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Održan je sastanak s Energy pellets vezano za nove momente oko cijene zemljišta u PZ K1. 

Uspostavilo se da je poslovnom subjektu cijena previsoka te će se vidjet da li se može naći neki 

drugačiji model da se zemljište stavi u funkciju. 

- S geometrima su na terenu utvrđene međe između cesta i privatnih okućnica u Delničkoj ulici, 

Vučniku i Ulici S. S. Kranjčevića. Uglavnom nije bilo previše pobuna, pitanja i sl. osim na 

Vučniku. Objasnili smo ljudima namjeru da se radi o tome da zemljište preko kojeg prolaz naša 

cesta glasi na HŽ. S obzirom na to da ta parcela HŽ zalazi van ceste prema privatnim 

okućnicama, a ljudi ih koriste kao svoje dvorište, predložili smo ljudima (što je 

najjednostavnije) da kompletno cijeli dio do njihovih dvorišta uzmemo kao cestu tako da im 

bude lakše otkupiti zemljište nego od DUUDI-ja ili HŽ. Nama je to puno više posla ali je ljudima 

puno jednostavnije. Znači, ucrtavamo cestu da upišemo Grad Delnice. Isto je i u S. S. 

Kranjčevića gdje će biti malo pomaka jer su ljudi formirali parcelu zgrade prije nego što smo 

napravili cestu u A. G. Matoša pa je dio parkirališta u njihovoj parceli. To treba iskorigirat. 

Neka sve bude u cesti jer ju mi i održavamo. Uviđaj na terenu je napravljen, ljudi su bili pozvani. 

Dobit će rješenja iz katastra i mogu se žaliti. 

- Odbor za komunalne poslove i Gradsko vijeće. 

- Prema izviđačima koji su zainteresirani na prostoru V1 napraviti svoj centar upućen je zahtjev 

da dostave pismo namjere kako bismo mogli planirati svoje aktivnosti u proračunu. 

- Obilazak terena s izvođačima radova. 

- Uputit ćemo zahtjev za radove prema Hrvatskim vodama – ono što bi bilo interes grada da oni 

odrade u narednoj godini. 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Aktivnosti na predmetima sa sjednice Gradskog vijeća. 

- Održan je sastanak s odvjetnikom Pintarom vezano za rješavanje složenijih imovinsko pravnih 

predmeta, idući tjedan razgovaramo o Lešnici i jednoj ovrsi. 

- Dobili smo od Urbanizma potvrdu elaborata etažiranja za Lujzinsku 43 za energetski certifikat.  

- Od DUUDI-ja smo dobili suglasnost za ishođenje građevinske dozvole rekonstrukcija Doma 

HV za knjižnicu. Pročelnica je predložila da im se uputi požurnica za darovanje. 

- Obilazak terena s revirnikom u Lučicama za dvije čestice za koje treba provesti bagatelnu 

nabavu – prodaja na panju. 

- Temeljem odluka Socijalnog vijeća izrađena su rješenja za jednokratne pomoći i troškove 

stanovanja, prehranu za učenike osnovnih škola, prijevoz za učenike srednjih škola temeljem 

Odluke o socijalnoj skrbi.  

- Rješenja za novorođenčad. 

- Izrađeni su ugovori za sufinanciranje troškova smještaja djece u Dječji vrtić u Čabru 

- Izrađena je Odluka i ugovori za sufinanciranje prijevoza iz Lučica za učenike srednje škole. 

- Obrada materijala s Gradskog vijeća – lektura i korektura i priprema za tisak. 

- Rad na odlukama za stipendije. 

- Pri kraju je izrada nove sistematizacije. 



- Izrađen je i poslan poziv za sastanak Vijeća za prevenciju kriminaliteta.  

- Sudjelovanje na radionici za službenike za informiranje. 

 

 

 

Dovršeno u 8,40 

 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Zamjenica gradonačelnika 

Klaudija Kumpar       Katarina Mihelčić 

 

 

 

 

 

 

 

 


